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Fractie Burgerbelangen OverBetuwe en overige leden 
van de gemeenteraad 
 

 

Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Datum Verzonden d.d. 
14 maart 2025 2025-016255 2025-021196 8 april 2025  
Onderwerp: Behandeld door Telefoonnummer Bijlage(n) 
Beantwoording schriftelijke vraag S-712 
Verplaatsing spoorwegemplacement 
Arnhem-Oost naar Overbetuwe 
 

A. Thijssen 140481 - 

 
Geachte fractie van Burgerbelangen OverBetuwe en overige leden van de gemeenteraad, 
 
Uw fractie heeft op 14 maart 2025 schriftelijke vragen gesteld over ‘Verplaatsing 
spoorwegemplacement Arnhem-Oost naar Overbetuwe’. Met deze brief beantwoorden wij deze 
vragen. 
 
Vraag 1. 
Voor zover wij hebben kunnen nagaan vindt het eerste contact over de mogelijke verplaatsing van 
het spoorwegemplacement pas plaats in april 2024. Klopt dit en waarom is het college niet 
onmiddellijk na de aankondiging van gedeputeerde Witjes in overleg gegaan met mogelijk 
betrokkenen of tenminste contact gezocht? 
 
Antwoord:  
Nee, dit klopt niet. Bestuurlijk is op diverse momenten contact geweest waarbij steeds verzocht is 
om ordentelijk procesverloop en bestuurlijke betrokkenheid. De gemeente Overbetuwe heeft 
vooralsnog geen bestuurlijke opdrachtgevende rol of positie in onderzoeksvraag of besluitvorming. 
Hieronder treft u diverse contactmomenten aan. 
 

- Op 31 oktober 2023 zijn uw vragen omtrent RTG en Knoop 38 / A15 beantwoord. 
- Op 20 januari is de portefeuillehouder via app door de gedeputeerde Witjes geïnformeerd 

over het voornemen tot stoppen van het RTG.  
- Op 20 januari zijn de fractievoorzitters per app geïnformeerd en is het voorstel van de 

provincie meegestuurd waarin ook melding wordt gemaakt van de mogelijke verplaatsing 
emplacement. 

- Op 28 januari zijn de fractievoorzitters op de hoogte gebracht van het overleg tussen 
Overbetuwe en gemeente Arnhem waarin gemeente Arnhem heeft toegezegd dat 
Overbetuwe betrokken zal worden mocht er sprake zijn van verplaatsing naar Overbetuws 
grondgebied. 

- Op 31 januari heeft portefeuillehouder alsmede dhr. Luca Consoli namens uw Raad 
ingesproken in de vergadering van Provinciale Staten om te pleiten voor het zorgvuldig 
betrekken van de gemeente Overbetuwe mocht de verplaatsing aan de orde komen . 

- Op 22 februari 2024 heeft u de raadsbrede motie ‘Behoud provinciale middelen voor afslag 
38 en groei in balans’ ingediend. 

- Op 26 maart 2024 heeft ons college een brief (kenmerk 2022-012114) gestuurd aan het 
college van Gedeputeerde Staten omtrent beëindiging van het RTG 

- Op 22 juli zijn schriftelijke vragen S-688 beantwoord over ‘Gevolgen instandhouding 
bestemmingsplan Railterminal Gelderland’.  

https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/3ad364e7-3ece-4445-8cf0-323a3bc6382b?documentId=43874fa9-a76b-4c15-87ff-09c4aa301b5e
https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/88bc7ade-ac71-4082-9fca-25bc962cae0c?documentId=65fb6b63-9f82-4687-9a63-8c3403a9c55e&agendaItemId=44003853-ff88-449a-b538-bfd4aef228ac
https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/88bc7ade-ac71-4082-9fca-25bc962cae0c?documentId=65fb6b63-9f82-4687-9a63-8c3403a9c55e&agendaItemId=44003853-ff88-449a-b538-bfd4aef228ac
https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/31b52b49-4dbc-4dc6-a7e0-23c76bbc4765
https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/ea35edab-daba-443b-8e02-354e22c45316
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- Op 18 november 2024 zijn schriftelijke vragen (S-698) (2023-071775) over de laatste stand 
van zaken emplacement oost Arnhem en gesprekken over afronding RTG beantwoord 
waarin u geïnformeerd bent over het proces en de laatste stand van zaken. 

- Op 27 november 2024 heeft portefeuillehouder telefonisch contact gehad met wethouder 
Paul Smeulders van Arnhem over het procesverloop. Toen is aangekondigd dat de 
preverkenning in maart ongeveer klaar zou zijn en de gemeente Overbetuwe in deze fase 
geen rol heeft. 

- Op 3 december 2024: mondelinge mededeling tijdens Raad aangegeven dat op 20 januari 
2024 per app fractievoorzitters zijn geïnformeerd dat de ontsluitingsweg niet aangelegd zou 
worden.  

- Op 10 januari 2025 is aan uw Raad de stand in het proces gemaild. 
- Op 1 april jl. is portefeuillehouder door Directeur Realisatie Woningbouw Ministerie VRO 

geïnformeerd dat besluitvorming door opdrachtgevende partijen aanstaande is. 
- Inmiddels hebben we begrepen dat besluitvorming door BW Arnhem ook  plaatsvindt op 8 

april. De preverkenning wordt dan, ook aan ons college, vrij gegeven. Wij zullen deze 
terstond aan de Raad beschikbaar stellen. 

 
 
Vraag 2: 
Is het college het met ons eens, dat het getuigt van politiek onbehoorlijk gedrag van de in reeds in 
2023 onderhandelende partijen om Overbetuwe niet als gesprekspartner te zien, terwijl in “worst 
case” het gehele gebied tussen Elst-Zuid en de A15 in beslag genomen zou worden door 
spooractiviteiten? 
 
Antwoord:  
Wij delen de woorden van “Politiek onbehoorlijk gedrag” niet, complexe planologische 
vraagstukken duren vaak lang. Wij zijn het wel met u eens dat (bestuurlijke) procesgang gelet op 
de geschiedenis ten aanzien van het Provinciaal Inpassingsplan Railterminal Gelderland 
(bestuurlijk) zorgvuldiger had kunnen worden neergezet. Wij waren en zijn tot op heden geen 
partij. 
Van de opmerking of er in 2023 sprake was van verplaatsing en over het gehele gebied kunnen wij 
niet plaatsen is en ons niet bekend.  
Pas 20 januari 2024 heeft het college weet van de verplaatsingsvraag van het emplacement en dat 
gaat specifiek om RTG terrein en niet een ander gebied. 
 
Vraag 3: 
Waarom heeft het college de raad niet ingelicht over de mogelijke verplaatsing van het 
spoorwegemplacementen de onderhandelingen daarover na 16 april 2024? 
 
Antwoord:  
Wij zijn ingelicht over de pré-verkenning en daarover hebben wij de gemeenteraad geïnformeerd. 
Ons zijn geen onderhandelingen na 16 april bekend.  
 
Vraag 4: 
Er is geen reden om aan te nemen, dat – indien het spooremplacement onder voorwaarden, die 
het voor de omwonenden en gemeente Overbetuwe aanvaardbaar zijn – politiek Overbetuwe niet 
zal willen praten over bedoelde verplaatsing. Waarom is de raad niet bijgepraat over de 
ontwikkelingen en in de gelegenheid gesteld m hierover in debat te gaan? 
 
 
Antwoord:  
Omdat er geen bestuurlijke besluiten door andere overheden zijn genomen en ons college de pre 
verkenning nog niet heeft ontvangen die het zinvol maakten om in uw Raad het gesprek te voeren. 

https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/6a47a2fc-69db-48cd-be37-cd6e15865b76
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Vraag 5: 
Kan het college aangeven  wat de volgende stappen van het college zijn in dit proces en hoe zij de 
raad hierbij gaat betrekken? 
 
Antwoord:  
Wij hebben vernomen dat het onderzoek op met moment van besluitvorming door ons college 
gereed zou zijn en dat dit voor besluitvorming aan opdrachtgever van het onderzoek wordt 
voorgelegd. Op het moment dat de pre verkenning beschikbaar is zullen we deze meteen aan de 
Raad voorleggen. 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
D.C. van Eeten 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos 
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